
                                       P  R  O  T  O  K  Ó  Ł  nr  XXVI/2012 
 
z posiedzenia sesji Rady Miejskiej w Barczewie, która odbyła się w dniu 02.07.12. 
 
Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna w Urzędzie Miejskim w Barczewie; 
 
Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 12.00 
 
Obecni na sesji: zgodnie z załączoną listą obecności w sesji uczestniczyło 14 
radnych Rady Miejskiej w Barczewie. 
 
Do punktu 1. 
 
Obrady XXVI/2012 sesji otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej pan Zbigniew 
Chlubicki, który na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad 
dzisiejszej sesji Rady Miejskiej w Barczewie. 
 
Do punktu 2. 
 
Pan Zbigniew Chlubicki przedstawił propozycje zmian do otrzymanego wcześniej 
porządku obrad: 
 
1)wprowadzenie w punkcie 5 – projekt uchwały w sprawie zmiany WPF …. 
2)wprowadzenie w punkcie 6 projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 
2012r; 
3)wprowadzenie w punkcie 7 projektu uchwały w sprawie  zmniejszenia funduszu 
Centrum Kultury i Promocji Gminy w Barczewie; 
4)wprowadzenia  w punkcie 8 projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia 
Burmistrza Barczewa Panu Lechowi Janowi Nitkowskiemu; 
 
Porządek obrad z proponowanymi zmianami został przyjęty jednogłośnie. 
 
Porządek po zmianach: 
 
3.Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej; 
4.Sprawozdanie Burmistrza Barczewa z działalności między sesjami Rady Miejskiej 
w Barczewie; 
5.Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej....... 
6.Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Barczewo na  2012r; 
7.Projekt uchwały w sprawie zmniejszenia funduszu Centrum Kultury i Promocji 
Gminy w Barczewie; 
8.Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Barczewa Pana 
Lecha Jana Nitkowskiego; 
9.Informacja Komisariatu Policji w Barczewie na temat profilaktyki bezpieczeństwa 
dzieci i młodzieży; 
10.Informacja Centrum Kultury i Promocji Gminy w Barczewie na temat 
przygotowania jednostki do działań związanych z okresem wakacyjnym; 
11.Informacja na temat etapu realizacji naprawy dróg będących w zasobach gminy; 

 



12.Omówienie przygotowania do sezonu letniego gospodarstw agroturystycznych 
Gminy Barczewo; 
13.Interpelacje i zapytania radnych; 
14.Zapytania Sołtysów i Przewodniczących Rad Osiedlowych; 
15.Odpowiedzi na bieżące zapytania; 
16.Sprawy różne i wolne wnioski; 
17.Zakończenie obrad XXVI/2012 sesji Rady Miejskiej w Barczewie. 
 
Do punktu 3. 
 
Protokół z obrad poprzedniej sesji Rady Miejskiej przyjęty został jednogłośnie; 
 
Do punktu 4. 
 
Sprawozdanie Burmistrza Barczewa: 
 
-odbyłem spotkanie z nowo wybranym dyrektorem ANR; 
-odbył się Turniej Szachowy w barczewskim gimnazjum; 
-20.06.2012 powołałem Radę Pożytku Publicznego; 
-24.06.2012r przyjęliśmy regulamin Miejskiej Przychodni zdrowia w Barczewie; 
-21.06.2012r odbyły się Dni Pola we Wrócikowie; 
-22.06.2012  odbyła się Noc Świętojańska; 
-10.07.2012r jest oficjalne otwarcie  rewitalizacji; 
-26.06.2012r w Warmińsko-Mazurskim Urzędzie Wojewódzkim w Olsztynie odbyła 
się Konferencja z udziałem Sołtysów z naszego Województwa na temat  
wykorzystania funduszy sołeckich; 
-odbyło się Zebranie Wiejskie w Kaplitynach. Największą bolączką tego Sołectwa 
są drogi. Wystąpiłem do Rady o kwotę  110 tysięcy zł na wykonanie odcinka drogi 
zjazdowej z „16” do centrum Kaplityn; 
-w ubiegłym tygodniu lustrowała nas komisja  konkursu „Modernizacja Roku”; 
-29.06.2012r podpisaliśmy umowę na wzrost atrakcyjności  gminy Barczewo 
poprzez renowację obiektów: budynku byłego kościoła ewangelickiego, ratusza 
oraz budynku Salonu Muzycznego; 
-inwestycja wodociągowania Zalesia jest na ukończeniu; 
-kończy się  remont budynku po byłym, Szpitalu Zakaźnym; 
-przygotowujemy się do inwestycji drogowych; 
-MZOiZ przygotowuje się do remontu parkingu przy szkole; 
 
Do punktu 5. 
 
Wyjaśnienia w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej przedstawiła pani 
Dorota Kondratowicz – Skarbnik Miasta; 
 
Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna; 
 
Pani Alina Jakończuk – wnioskuję o nie czytanie projektu uchwały. 
 
Radni  jednogłośnie przyjęli wniosek pani Jakończuk. 

 



 
Rada Miejska  jednogłośnie podjęła: 
 
                                          U C H W A Ł Ę  nr  XXVI(163)2012 
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barczewo na lata 
                 2012-2022. 
 
 
Do punktu 6. 
 
Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Barczewa pani Dorota 
Kondratowicz. 
 
Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna. 
 
Pani Alina Jakończuk – wnioskuję o nie czytanie uchwały. 
 
Rada Miejska jednogłośnie  przyjęła wniosek pani  Jakończuk. 
 
Rada Miejska jednogłośnie  podjęła: 
 
                                         U C H W A Ł Ę  nr  XXVI(164)12 
 
w sprawie  zmiany budżetu gminy Barczewo na 2012r. 
 
Do punktu 7. 
 
Pani Paulina Zalewska-Wójcik udzieliła wyjaśnień do projektu uchwały. 
 
Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna. 
 
Pan Zbigniew Chlubicki odczytał projekt uchwały. 
 
Rada Miejska  jednogłośnie  podjęła: 
 
                                        U C H W A Ł Ę  nr   XXVI(165)12 
 
w sprawie zmniejszenia funduszu Centrum Kultury i Promocji Gminy w Barczewie 
 
Do punktu 8. 
 
Pani Skarbnik przedstawiła propozycję wynagrodzenia Burmistrza Barczewa. 
 
Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna. 
 
Pani Alina Jakończuk – wnioskuję o nie czytanie projektu uchwały. 
 
Na sali obecnych jest 13 radnych. 
 

 



Radni 11 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciwnym” i 1 głosie „wstrzymującym” Rada 
Miejska przyjęła wniosek pani Jakończuk. 
 
Rada Miejska 13 głosami(jednogłośnie) podjęła: 
 
                                                  U C H W A Ł Ę  nr  XXVI(166)2012 
w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Barczewa Panu Lechowi Janowi 
Nitkowskiemu. 
 
Do punktu 9. 
 
Komendant Komisariatu w Barczewie przedstawił informację na temat 
przygotowania Policji do sezonu wakacyjnego. 
 
Informacja stanowi załącznik do protokółu. 
 
Do punktu 10 
Pani Joanna Truszkowska – pracownik Centrum Kultury i Promocji Gminy 
przedstawiła informację na temat przygotowania jednostki do działań związanych z 
okresem wakacyjnym. 
 
Informacja stanowi załącznik do protokółu. 
 
Do punktu 11. 
 
Informację na temat etapu realizacji naprawy dróg będących w zasobach gminy 
przedstawił pan Dariusz Jasiński – Zastępca Burmistrza Barczewa. 
 
Pan Jasiński powiedział o realizacji m.innymi następujących inwestycji: 
-remont chodnika dalszej części ul.Woj. Polskiego; 
-ułożenie chodnika na ulicy Orzeszkowej (nowa część Osiedla Domków 
Jednorodzinnych); 
-budowa drogi Warmińska-Osiedle Słoneczne; 
-przebudowa drogi dojazdowej do ORLIK-a w Barczewie; 
-odwodnienie ulicy Warmińskiej; 
 
remontowe: 
 
-remont ulicy Ogrodowej w Łęgajnach; 
-dokończenie remontu ulicy Klonowej w Wójtowie; 
-remont ul.Migdałowej w Wójtowie; 
-dokończenie remontu drogi Wójtowo-Nikielkowo; 
-remont  odcinka drogi w Jedzbarku (płyty); 
-remont odcinka drogi gminnej w Mokinach; 
-remont ul.Grottgera w Barczewie; 
-równanie dróg gruntowych w Barczewku,Bartołty-Kierzbuń.... 
 
Ogłoszony został na te zadania przetarg, czekamy na oferty, których otwarcie jest 

 



zaplanowane na dzień 11.o7.2012r. 
 
Pani Halina Bronka – na ulicy Zielonej, przy sklepie droga jest usiana dziurami. 
Należy ją naprawić – może poprzez ułożenie płyt; 
 
Pan Jasiński – musimy poczekać na rozstrzygnięcie tego przetargu. Zobaczymy 
wówczas ile nam zostanie środków. 
 
Pani Bronka – 20 tysięcy jest przeznaczonych na ulicę Grottgera – tam należy 
zrobić przynajmniej odwodnienie. 
 
Pani Alina Jakończuk – czy przewidziano przy wykonaniu drogi Warmińska-Osiedle 
Słoneczne ułożenie śpiących policjantów? 
 
Pan Jasiński – to dopiero w trakcie wykonywania  prac podejmuje się decyzję; 
 
Pan Ryszard Kulesza – co z drogą  Bartołty-Kierzbuń ? 
 
Pan Jasiński – jest to wrzucone w duży projekt. 
 
Pan Edward Maciejewski – w ubiegłym roku była wytyczana droga do Wójtowa. 
Było to opalikowane. Mam nadzieję, że zaoszczędzicie pieniędzy na przetargach 
i przeznaczycie je na zrobienie i otwarcie tej drogi w tym roku. 
 
Pan Jan Suliński – w imieniu  sołtysa z Ramsówka składam zapytanie : dlaczego 
jest opóźnienie w remoncie drogi do Ramsówka. 
 
Pan Jasiński – jest to ujęte w tym dużym  przetargu. 
 
Pan Reinold Human – prośba  o wyrównanie  drogi gminnej w Lesznie; 
 
Do punktu 12. 
 
Agroturystyka – przygotowanie do  sezonu wakacyjnego. 
Informację przedstawiła pani Iwona Nobert-Ćwiek. 
Informacja stanowi załącznik do protokółu. 
 
Pan Edward Maciejewski – nasza Komisja zajmowała się tym zagadnieniem i 
stwierdziliśmy, że ilość tych gospodarstw, które oferują miejsca noclegowe, jest 
imponująca. Prośba do pana burmistrza czy nie można prowadzenia tych spraw 
przekazać osobie pracującej w informacji turystycznej. Prośba również o to aby 
przy konstruowaniu przyszłorocznego budżetu zastosować ulgi dla tych 
przedsiębiorców, którzy tworzą miejsca pracy. 
 
Pan Zbigniew Chlubicki – potrzebna jest plaża miejska z ratownikiem. 
 
Pani Halina Bronka – oferta pana Czeszejko jest bardzo bogata. Potrzebne są 
różnego rodzaju ulgi dla takich przedsiębiorców. 

 



 
Do punktu 13. 
 
Pan Edward Maciejewski – na wspólnych posiedzeniach Komisji poruszany był 
problem 700 m odcinka drogi między Nikielkowem a Trackiem. Należałoby wystąpić 
do Prezydenta miasta Olsztyna w tej sprawie. 
 
Radni upoważnili Burmistrza Barczewa do wystąpienia na piśmie do Prezydenta 
Olsztyna w sprawie wyremontowania przez miasto Olsztyn odcinka drogi od 
Nikielkowa do Tracka. Remont tego odcinka drogi polegałby na  położeniu nowej 
nawierzchni na całej długości tej drogi oraz na bieżącym utrzymaniu poboczy tej 
drogi. 
 
Rada Miejska takie stanowisko podjęła jednogłośnie. 
 
Pan Ryszard Kulesza – czy dzieci w szkołach niepublicznych to są nasze dzieci? W 
szkołach publicznych dzieci otrzymują stypendia a w niepublicznych niestety już 
nie. Proszę o odpowiedź na piśmie. 
 
Pan Zbigniew Chlubicki – prosiliśmy jako radni o przemyślenie wprowadzenia strefy 
zamieszkania . W jaki sposób można to zrobić? 
 
Pani Halina Bronka – czy przed bramę więzienną mogą wrócić znaki sprzed okresu 
rewitalizacji? 
 
Pan Ryszard Kulesza – dlaczego zlikwidowano przystanek OK przy ratuszu. 
Stanowi to poważne utrudnienie. Nie dostałem w tej sprawie odpowiedzi. 
 
Do punktu 14. 
 
Pan Jan Komsta – kiedy będzie remontowana ulica Konopnickiej? 
 
Do punktu 15. 
 
Odpowiada pan Dariusz Jasiński: 
 
-dla pana Kuleszy w sprawie stypendiów pani Chyżyńska odpowie na piśmie; 
 
-organizacja ruchu na Starym Mieście – jest to działanie długofalowe. Jesteśmy po 
spotkaniu z Komisją w sprawie bezpieczeństwa  ruchu drogowego na Starym 
Mieście. Każda organizacja ruchu na drodze musi być ukonstytuowana i wówczas 
to będzie tak działało. Zaczęliśmy więc od Starego Miasta . To będzie zatwierdzone 
przez Policję Wojewódzką. 
 
Pan Ryszard Kulesza – zlekceważył  pan radnego. Obiecał mi pan, że mnie 
zaprosili na posiedzenie takiej Komisji i nie uczynił pan tego; 
 
Do punktu 16. 

 



 
Pan Zbigniew Chlubicki – jeśli państwo nie wnosicie uwag do Statutu to prosimy o 
jego przygotowanie na miesiąc sierpień; 
 
Pan Jan Połowianiuk – na Komisjach połączonych było powiedziane, że ulica 
Konopnickiej nie będzie w tym roku robiona. Usłyszeliśmy, że będzie ewentualnie 
umieszczona na liście rezerwowej. Będziemy wnosili o jej remont do 
przyszłorocznego budżetu. 
Radni odczuwają pewne osamotnienie w działaniu w postaci braku obsługi 
protokółowania posiedzeń naszych komisji, pisania pism dla komisji tak jak kiedyś 
robiła to pani Natalia Czobot. Czy pan burmistrz dziś może podać z imienia i 
nazwiska osobę, która będzie się tym zajmowała. 
 
Pani Alina Jakończuk – w dniu 22 czerwca 2012r  utworzył się „Koalicyjny Klub 
Radnych” w skład, którego wchodzi 8 radnych. 
Przewodniczącym Klubu został pan Tomasz Michałowski, zastępcą pani Alina 
Jakończuk. 
 
Pan Dariusz Jasiński – remont  ulicy Konopnickiej – jest to kwestia pieniędzy. Jeśli 
państwo wskażecie źródło z jakiego wziąć pieniądze i przenieść to na remont tej 
ulicy to bardzo chętnie to zrobimy. 
Jeżeli chodzi o obsługę komisji – to należy pamiętać, że pani Natalia była 
zatrudniona w Wydziale BIOŚ, w którym w tej chwili jest  o jeden etat mniej, 
ponieważ pieniądze poszły na zatrudnienie tych osób, które w tej chwili pracują w 
tym Wydziale. Za mniejsze pieniądze nikt nie chciał przyjść do pracy. Musimy z 
panem burmistrzem pomyśleć komu dołączyć  ten zakres pracy. 
 
Pan Jan Suliński – czy Gminy będą mogły się ubiegać o środki zewnętrzne na 
remonty naszych dróg? 
 
Pan Jasiński – są to środki na  drogi powiatowe i wojewódzkie, na gminne raczej 
nie. 
 
Pan Edward Maciejewski – na to mogły by być przeznaczone środki  przewidziane 
w ramach współpracy transgranicznej. Ostatni nabór na takie środki zakończył się 
w maju 2012r. My takich środków niestety nie otrzymaliśmy, ale wiem, że jeszcze 
będą ogłaszane nabory na środki na takie zadania i należy tego pilnować. 
 
Do  punktu 17. 
Pan Zbigniew Chlubicki – w związku z wyczerpaniem porządku dzisiejszego 
posiedzenia  zamykam obrady XXVI/2012 sesji Rady Miejskiej w Barczewie. 
ProtokółowaaŁ 
Barbara Kwapis 
                                                             Przewodniczący  Rady  Miejskiej 
                                                             w Barczewie 
                                                             Zbigniew Chlubicki  
                                               
 

 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


